



中国船级社
China Classification Society

格式
Form: CQA(AS)
证书编号:
No. TJ16AS10024

服务供方认可证书
APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER
FULL TERM

供方名称 海洋石油工程股份有限公司维修公司
NAME OF SUPPLIER: Offshore Oil Engineering Co., Ltd. Maintenance & Repair Company

供方地址 天津塘沽区闸北路3号536信箱
ADDRESS OF SUPPLIER: Post Box 536, No.3 Zha Bei Road, Tanggu, Tianjin

兹证明上述服务供方业经本社按照有关规定和程序审核，确认该机构具备从事下列项目的服务能力：
船舶及海洋工程的水下钢结构物超声波测厚、ACFM、磁粉探伤、防腐电位测量、水下目视检测、摄影、录像。

THIS IS TO CERTIFY that the above Service Supplier has been audited by this Society in accordance with the relevant provision and procedure, and confirmed to be qualified to engage in the following services:

Carrying out the measurement of volt of anti-corrosion, ultrasonic thickness gauging, ACFM, magnetic particular inspection, visual inspection, photograph-taking and video recording for the underwater steel structures of offshore installations and ships.

认可证书附页内容是本证书不可分割的组成部分；上述机构由本社授予认可证书，但应继续符合有关要求。
The Supplement attached below is not divisible from this Certificate. This Certificate is issued to the above-mentioned Supplier subject to continued compliance with the relevant requirements.

本证书有效期至
This Certificate will remain in force until January 6, 2020

签发地点:
Issued at: Tianjin

签发时间:
Issued on: December 16, 2016



(Signature)
(Fang Tao)
Surveyor to China Classification Society

完成中间审核签证栏 ENDORSEMENT WHERE THE INTERMEDIATE AUDIT HAS BEEN COMPLETED

日期 Date _____

本签署基于工控号 _____

The Supplement issued based on Job. No. _____

中国船级社验船师

Surveyor to CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

Rev.20160701

Nº 16056028

认 可 证 书 附 页
SUPPLEMENT TO APPROVAL CERTIFICATE
水下检验 UW

1、准予从事服务项目细节 **Detail granted to engage in the services**

船舶及海洋工程的水下钢结构物超声波测厚、ACFM、磁粉探伤、防腐电位测量、水下目视检测、摄影、录像。

Carrying out the measurement of volt of anti-corrosion, ultrasonic thickness gauging, ACFM, magnetic particular inspection, visual inspection, photograph-taking and video recording for the underwater steel structures of offshore installations and ships.

2、限制条件/备注 **Restriction term/ Note:**

限制条件 Restriction term:

Nil

备注 Note:

Nil

3、经认可的供方及其分支机构服务范围 **Scope of service for supplier and its subsidiaries approved:**

Nil

注：本证书的有效性同样受经认可的人员持有有效的资格证书和/或培训证书，以及制造厂商对检测人员和/或服务供方有效授权的限制（适用时）。

Remark: The validity of the Approval Cert. also subject to valid qualification and /or training certificates held by the approved personnel, as well as valid authorization to testing personnel and/or service supplier from manufacturers(where applicable).

认可证书附页
SUPPLEMENT TO APPROVAL CERTIFICATE
水下检验 UW

4、人员清单 List of qualified persons

序号 No.	姓名 Name	资质 Qualification	UW持证名称 Name of UW Cert.	身份证号码 ID No.
1	包刚 Bao Gang	监督员Supervisor	UWMT-II, UWVT-II, 水下测厚, 空气潜水,	430411*****0012
2	郭建国 Guo Jianguo	监督员Supervisor	UWMT-II, UWVT-II, 水下测厚, 空气潜水	320682*****4339
3	王来福 Wang Laifu	监督员Supervisor	UWMT-II, UWVT-II, 水下测厚, 空气潜水	110226*****3331
4	张志强 Zhang Zhiqiang	监督员Supervisor	UWMT-II, UWVT-II, 水下测厚, 空气潜水, 混合气潜水	142222*****1218
5	刘贞军 Liu Zhenjun	操作员Operator	UWVT-I, UWMT-I, 水下测厚, 空气潜水	371325*****6911
6	周会来 Zhou Huilai	操作员Operator	UWVT-I, UWMT-I, 水下测厚, 空气潜水	132423*****1676
7	黄立 Huang Li	操作员Operator	UWVT-I, UWMT-I, 水下测厚, 空气潜水	430624*****3619

完成附加审核时的签证栏 ENDORSEMENT WHERE THE ADDITIONAL AUDIT HAS BEEN COMPLETED

日期 Date _____

本附页签发基于工控号
The Supplement issued based on Job. No _____

中国船级社验船师
Surveyor to China Classification Society

注: 本证书的有效性同样受经认可的人员持有有效的资格证书和/或培训证书, 以及制造厂商对检测人员和/或服务供方有效授权的限制(适用时)。

Remark: The validity of the Approval Cert. also subject to valid qualification and /or training certificates held by the approved personnel, as well as valid authorization to testing personnel and/or service supplier from manufacturers(where applicable).